

في يوم زايد للعمل الإنساني، نفخر بأننا نسير على خطى مؤسسينا ونبذل كل الجهد لحفظ إرثهم وقيمهם، ونرسخ دور العمل الإنساني كواجب وطني على كل فرد في دولة الإمارات.

#وزارة_التربية_والتعليم
#يوم_زايد_للعمل_الإنساني

On Zayed Humanitarian Day, we take pride in carrying forward the legacy and values of our founders, making every effort to preserve their legacy and values, and consolidating the role of humanitarian work as a national duty for every individual in the UAE.

#MOE

#ZayedHumanitarianDay



[Watch video](#)

في شهر الخير والمودة، شارك موظفو وزارة التربية والتعليم في حملة "رمضان أمان 10" الخاصة بتوزيع وجبات الإفطار على السائقين، بتنظيم من جمعية الإحسان الخيرية وبالشراكة مع جمعية دبي الخيرية ومؤسسة دبي وورلد الخيرية.

#وزارة_التربية_والتعليم

In the month of kindness, Ministry of Education employees participated in the "Ramadan Aman 10" initiative, distributing Iftar meals to the drivers. This initiative is organised by Al Ihsan Charity Association in partnership with Dubai Charity Association and DP World Foundation.

#MinistryofEducation



143

4

[Watch video](#)



لطالما كانت الأم المعلم الأول، تفتح لنا أبواب الحياة بكلماتها، وبإرشادها نرى أول الطريق.

في عيدها، نحتفي بكل أم شاركت في الأمس واليوم بصنع جيل جديد من القادة والمبدعين والمؤثرين في المجتمع. كل عام والأمهات بخير.

#وزارة_التربية_والتعليم
#عيد_الأم

Mothers have always been our first teachers, with their words we explored life's wonders, and with their wisdom, the path ahead became clear.

On Mother's Day, we celebrate every mother who has played and continues to play a vital role in shaping a new generation of leaders, innovators, and contributors to society.

Happy Mother's Day

#MothersDay
#MinistryofEducation



[Watch video](#)

في يوم الطفل الإماراتي، تحتفل وزارة التربية والتعليم بقيادة المستقبل وتدعم إبداعاتهم، مشددة على أهمية التعليم في بناء جيل يقودنا نحو مستقبل أكثر ازدهاراً.

#وزارة_التربية_والتعليم
#يوم_الطفل_الإماراتي

On Emirati Children's Day, the Ministry of Education celebrates our future leaders and encourages their innovation, highlighting the crucial role of education in shaping a generation that will lead us toward a brighter future

#MOE
#EmiratiChildrenDay



يوم الطفل الإماراتي
Emirati Children's Day

في يوم المرأة العالمي، نشيد بدورها كشريك أساسى في نهضة مجتمعنا وتشكيل مستقبلنا المشرق.

تحية لكل أم وقائدة وملهمة.

#وزارة_التربية_والتعليم

#يوم_المرأة_العالمي

On International Women's Day, we honour the significant contributions of every woman to our journey toward a brighter future. Sending our appreciation to all mothers, leaders, and sources of inspiration.

#InternationalWomensDay

#MinistryofEducation



في مارس من كل عام تحتفل دولة الإمارات بشهر القراءة، واحتفاء بهذه المناسبة، نؤكد من جانبنا على دور القراءة في إثراء البناء المعرفي للمجتمع وفي بناء حاضرنا وتعزيز مستقبلنا.

#وزارة_التربية_والتعليم
#شهر_القراءة

During March, we commemorate Reading Month in the UAE, a time dedicated to emphasising the importance of reading. On this occasion, we must reaffirm the critical role of reading in shaping an enlightened future and enriching our present.

#TheMinistry_of_Education
#ReadingMonth

